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Ledamöter    

Louise Lindström, rådets ordförande, De Handikappades Riksförbund/Delaktighet, 

Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) - Stockholmsavdelningen 

 
För Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms stad (HSO): 

 

Jan Delvert, HSO/Personskadeförbundet (RTP) 

 

Teresa Melin, HSO/Astma & Allergiföreningen (§§ 1-6) 

 
Anders Mothander, HSO/Föreningen för barn, unga och vuxna med 

utvecklingsstörning (FUB) 

 
Anmält förhinder 

Jonas Brännvall, HSO/Stockholms dövas förening (SDF) 

Cecilia af Ekenstam, HSO/Riksförbundet för mag- och tarmsjuka (RMT) 

Malin Tjernell Prioset, HSO/Föreningen för rörelsehindrade barn och ungdomar 

(RBU) 

 

   

I tjänsten närvarande 

Mikael Josephson, sekreterare 

Siw Lideståhl, avdelningschef  

 

Ersättare  

…………………………….. 

sekreterare 

 

Protokollet justerat  

 

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Jan Delvert 

ordförande    justerare 
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§ 1   

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes och alla hälsades välkomna.  

 

§ 2   

Val av protokolljusterare 

Jan Delvert valdes att jämte ordförande justera protokollet.  

 

§ 3   

Mötets tillgänglighet 

Lokalen brister i tillgänglighet för rullstolsburna. Ordförande uppger att den för allmänheten  

tillgängliga datorn i entrén saknar möjlighet att öka textstorlek.  

 

§ 4   

Föregående protokoll 

Rådet påpekade vid förra sammanträdet att samtliga synpunkter de lämnat på 

tillgänglighetsplanen inte beaktats fullt ut i denna och att detta inte framkom av föregående 

protokoll utan endast i protokollets bilaga (PM). Protokollet lades till handlingarna. 

 

§ 5 

Rådets konstituering 

Till rådets ordförande perioden 2011-2014 utsågs Louise. 

Till rådets vice ordförande perioden 2011-2014 utsågs Teresa. 

 

§ 6  

Rapport inför stadsdelsnämndens sammanträde den 17 februari 

Avdelningschef Siw Lideståhl föredrog. Nämndens sammanträde den 17 februari inleds med 

mingel från kl. 17.30. Tema är Hagastaden, det som tidigare kallats Norra stationsområdet.  

 

- § 9. Svar på remiss, långsiktig plan för stadens idrottsaktivitet. 

Rådets synpunkt: Viktigt med den geografiska närheten till allmänna idrottsanläggningar, i 

synnerhet för personer med funktionsnedsättning. Norrmalm är redan eftersatt vad gäller 

idrottshallar. Det är därför beklagansvärt att Hagastadens planering på detta område ligger så 

pass långt fram i tiden. Behovet av ett bad på Norrmalm är stort och Vanadisbadet spelar 

därför en viktig roll. Ett upprustat bad ska naturligtvis bereda god tillgänglighet för personer 

med funktionsnedsättning.  

 

- § 18. Beslut fattade enligt delegation, studieresa till Barcelona,  

Rådets synpunkt: Rådet utgår ifrån att man vid studieresan även passar på att titta på 

Barcelonas utbyggda tillgänglighet.  
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§ 7 

Rådets sammanträden våren 2011 samt budget 

Bordlagd fråga vid föregående sammanträde 

a) Rådets budget för 2011 är 40 tkr samt 10 tkr reserverat för att anordna möte om 

tillgänglighet. En översikt av kostnaderna för årets ordinarie möten delades ut.   

b) Planering av årets sammanträden. Rådet önskar träffa nämndens presidium (ordförande 

och vice ordförande) vid april- eller majsammanträdet. Höstens sammanträden beslöts, som 

nu följa nämndens möten och blir då: 22/8, 26/9, 24/10, 21/11 och 12/12. Mötestid kl. 15.00-

16.30. 

c) Informationsblad om rådet. Punkt bordläggs till nästa sammanträde. De som har möjlighet 

träffas redan 13.30 för att diskutera informationsbladets utformning. Ev. kan Elisabeth 

Sandell vara behjälplig med framtagningen. 

       

          

§ 8 

Stockholm Visitors Board  

Protokoll nr 4 2010, utdrag – angående vikten av att beskriva tillgänglighet  

Frågan bordläggs till nästa sammanträde.  

 

§ 9 

Upphandling av personlig assistans 

Avdelningschef Siw Lideståhl föredrog. Personlig assistans enligt LSS för idag 16 brukare 

på Norrmalm ska upphandlas. Upphandlingen berör 67 medarbetare. Förfrågningsunderlag 

ska vara klart den 17 mars. I juni kommer beslut om ny utförare att fattas.  Den 1 oktober är 

preliminär tid för övergång till ny utförare.  

 

Siw ber om rådets bedömning av vilka bedömningskriterier som är viktiga i samband med 

upphandlingen. Ett underlag delas ut. På grund av tidsbrist ber förvaltningen rådets 

medlemmar att individuellt kontakta Siw eller Mikael med sina synpunkter senast den 21 

februari. Underlaget skickas denna vecka till ej närvarande medlemmar i rådet.  

 

Denna punkt förs även upp på nästa dagordning.  

 

§ 10 

Bevakningslistan 

 Föregående protokolls PM om tillgänglighetsplanen läggs till bevakningslistan.  

 B4 (brant trappa i Kulturhuset) behandlas av stadsbyggnadskontorets handikappråd 

vid sammanträde den 8 mars.  

 B8 (upphandling) avförs från bevakningslista. 

 

§ 11 

Anmälan av inkomna handlingar 

- Äldrenämndens handikappråd, protokoll 1 -2011 
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§ 12 

Övriga frågor 

Introduktion för ledamöter i stadens handikappråd. – Information delas ut och kommer att 

sändas ut till ej närvarande medlemmar i rådet. Beslöts att de tre nya medlemmarna, om de 

går på utbildningen ska tilldelas ordinarie mötesarvode, då kostnaden för detta bedömdes 

rymmas inom rådets budget. 

 

HRF anordnar den 17 februari en hörseldag ”Befria samtalet” på Clarion Hotell, 

kostnadsfritt. 

 

§ 13 

Mötets avslutande  

Ordförande tackade mötesdeltagarna. Nästa sammanträde måndag den 14 mars.  

 

 

 

 


